

<u>Terms and Conditions for salary withdrawal service in advance of receipt</u>	<u>الشروط والأحكام الخاصة بخدمة سحب الراتب مقدماً قبل وروده من خلال التطبيق البنكي</u>
1. For the purposes of implementing this service, the Bank has the right to open a sub-account for the customer linked only to this service without referring to him.	1. لغايات تنفيذ هذه الخدمة فإن للبنك الحق بفتح حساب فرعي للعميل مرتبط فقط بهذه الخدمة دون الرجوع اليه.
2. The service allows up to 75% of the average salary over the last 3 months, after deducting any obligations, With the possibility of withdrawing the maximum allowed limit in part during the month (for the same salary period).	2. سقف الخدمة يصل لغاية 75% من معدل الرواتب لآخر 3 شهور بعد خصم الالتزامات، مع إمكانية سحب الحد الأقصى المسموح به مجزأ خلال الشهر (لنفس فترة الراتب).
3. The salary must be received regularly for 3 consecutive months, and the monthly salary must not be less than 200 Jordanian Dinars to benefit from the service.	3. يشترط ورود الراتب لمدة 3 شهور متتالية بانتظام، وألا يقل الراتب الشهري عن 200 دينار أردني للاستفادة من الخدمة.
4. The full amount of the Salary in advance salary is automatically repaid upon the arrival of the salary to the account, or before the salary is received, in accordance with the approved policies and procedures of the bank.	4. يتم تسديد كامل مبلغ الراتب المدفوع مقدماً فور ورود الراتب إلى الحساب تلقائياً أو قبل ورود الراتب وذلك وفقاً لسياسات وإجراءات البنك المعتمدة.
5. The bank reserves the right to offset the balance/credit of any of the customer's accounts with the bank against the amount due if sufficient funds are not available in the account linked to the service, and the salary is considered payable immediately and without notifying the customer in the event of interruption of his salary.	5. يحق للبنك إجراء تقاص ما بين الرصيد / الأرصدة الدائنة لكافة حسابات المتعامل لدى البنك وما بين قيمة المبلغ المستحق في حال عدم توفر هذه القيمة أو عدم كفاية المتوفر منها في الحساب المرتبط بالخدمة، ويعتبر الراتب مستحق الاداء فوراً ودون اشعار العميل في حال انقطاع راتبه.
6. There must be no outstanding installments on the customer to benefit from the service and/or that the customer is not listed on the black lists.	6. يشترط عدم وجود أقساط مستحقة على العميل للاستفادة من الخدمة و/أو ان لا يكون العميل مدرجاً على القوائم السوداء.
7. To benefit from this service, it is required that there is no memo to update the customer's data or receive reservations on his account.	7. يشترط للاستفادة من هذه الخدمة عدم وجود ملاحظة خطية لتحديث بيانات العميل أو ورود حجوزات على حسابه.
8. The service is available for accounts in Jordanian Dinars only.	8. الخدمة متاحة للحسابات بعملية الدينار الأردني فقط.
9. The benefit from the service continues as long as the bank's instructions allow it, and the bank has the right to unilaterally stop the service at any time without stating reasons and without bearing any legal responsibility.	9. تستمر الاستفادة من الخدمة ما دامت تعليمات البنك تسمح بذلك ويحق للبنك بإرادته المنفردة التوقف عن الخدمة في أي وقت يشاء دون ذكر الأسباب ودون تحمل أية مسؤولية قانونية.
10. The bank reserves the right to amend any of the terms and conditions of the service. Any changes will be announced through the same channels used to advertise and promote the service or through the Branches announcement board.	10. يحق للبنك تعديل أي من الشروط والأحكام الخاصة بالخدمة على أن يتم الإعلان عن ذلك من خلال نفس وسائل الإعلان والترويج عن الخدمة أو من خلال لوحة اعلان الفروع.
11. The commission shall be collected on each withdrawal according to the schedule of fees and commissions prescribed by the Bank.	11. تستوفى العمولة على كل عملية سحب وفق جدول الأجور والعمولات المعتمد.